
اقلید: 31/15

لار: 41/30

شیراز: 39/22

نی ریز: 38/20

سپیدان: 34/21

طلوع آفتاب: 5:23

اذان ظهر: 12:06

غروب آفتاب: 18:48

اذان مغرب: 19:06

اذان صبح فردا: 3:58

ـكُوتُ؛     رُبَّ كَلامٍ جَـوابُهُ السُّ

چه بسا سخنی كه پاسخ آن،
»سكوت« است.
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به زودی؛ بازگشت هیجان به خانه بسکتبال فارس

محمدرضا جوکار
ورزشی نویس

وقتی عدالت فدای منفعت می شود   
متأسفانه سال هاست که عدالت در فوتبال ایران رعایت نمی شود. 
از نمونه های  آشــکار این  بی عدالتی ها می توان به تعداد ســهمیه 
صعــود تیم های لیگ یکی به لیگ برتر اشــاره کــرد؛ جایی که ۱۸ 
تیم در رقابت ســخت و نفس گیر، تنها می توانند دو سهیمه صعود 

داشته باشند!
ایــن قانون ســهمیه صعود به لیــگ برتر که از فصــل ۹۵-۹۶ با 
تصمیم عجیب فدراســیون و اعضای هیئت مدیره)که اکثر آنها از 
مدیران تیم های لیگ برتــری بودند!( به دو تیم کاهش پیدا کرد 

که به  نوعی اجحاف در حق تیم های لیگ یکی بود.
تیم هایی که باید تعداد بیشــتری مسابقه نسبت به تیم های لیگ 
برتــری انجــام بدهند و شــاید عادلانه تــر بود که بــه مانند دیگر 
لیگ های معتبر دنیا، حداقل یک مسابقه پلی آف بین تیم سوم لیگ 
یک و تیم  چهاردهم لیگ برتر انجام  می گرفت تا هم هیجان هر دو 
لیگ بالاتر برود و هم به نوعی شاهد برقراری عدالت بیشتری در 

فوتبال کشور باشیم.
اما وقتــی قانون گذارهای اصلی فوتبال ایــران، همگی از اعضا و 
یا مدیران باشــگاه های لیگ برتری هستند، مسلماً نمی توان توقع 
داشت که آنها سهمیه تیم های لیگ برتری خود را به خطر بیندازند. 
بــه همین دلیل اســت که بــه عقیده بســیاری از کارشناســان و 
علاقه مندان، بقا در لیگ برتر به مراتب ســاده تر از صعود از لیگ 

دسته اول است. 
این سیســتم صعود و سقوط تیم ها همچنین باعث کاهش هیجان 

خیلی از بازی ها در هفته های پایانی هر دو لیگ نیز می شود.

علی رضا پرویزی

دعوت 2 جودوکار فارس
به اردوی تیم ملی بزرگسالان   

ســامان منصوری نژاد و  مهدی فتحی پور به اردوی آماده ســازی تیم ملی جودو مردان 
کشورمان جهت اعزام به بازی های آسیایی هانگژو دعوت شدند.

به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان فارس، مرحله چهارم 
اردوی آماده ســازی تیم ملی جودو مردان کشــورمان جهت اعزام به بازی های آسیایی 

هانگژو۲۰۲۲ از صبح روز شنبه ۱۴مردادماه در آکادمی ملی المپیک آغاز شده است.
ســامان منصوری نژاد و  مهدی فتحی پور ۲ جودوکار اســتان فارس به این اردو دعوت 

شده اند.

مسابقات المپیاد زورخانه ای کشور:

کسب ۱۵ مدال رنگارنگ توسط 
دانش آموزان فارس 

دانش آموزان استان فارس با کسب ۱۵ مدال رنگارنگ در مسابقات المپیاد دانش آموزان 
زورخانه ای کشور خوش درخشیدند.

به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان فارس، کاروان ورزش 
زورخانه ای اســتان فارس با ۱۲ دانش آموز متوســطه اول در سی ونهمین دوره مسابقات 

قهرمانی کشور از ۱۰ تا ۱۴ مرداد به میزبانی استان کرمان شرکت کرد.
تیم ۱۲ نفره استان فارس، ۳طلا، ۸ نقره و ۴ برنز و در مجموع ۱۵ نشان رنگارنگ را در 

این مسابقات کسب کرد.
در رشــته تیمی ۶ نفره، تیم استان فارس متشکل از سبحان پسته خندان، ارشیا رزمی، 
ابوالفضل سجادیان، امید کاظمی، امیر حسین شاطری و محمدرضا عسکری با درخشش 

خود توانستند در رده دوم قرار بگیرند و ۶ مدال نقره کسب کنند.
در رشته سنگ در هر سه وزن منهای۵۰ ، منهای ۷۰ و منهای ۱۰۰ دانش آموزان فارس 
شامل: سبحان پســته خندان، صدرا آبدرجوی وامیر محمد توسلی هر سه نفر به مدال 

برنز بسنده کردند.
در رشته چرخ تیر، آرش جوانمردی در منهای ۷۰ و مصطفی وزیری نژاد در منهای۱۰۰ 
هر دو نفر صاحب گردن آویز طلا و ارشــیا رزمی در منهای ۵۰ گردن آویز نقره را کسب 

کردند.
در رشــته چرخ چمنی نیز در منهای ۷۰ حمیدرضا وزیری نژاد و در منهای ۵۰ ارشــیا 

رزمی به ترتیب یک طلا و یک نفره به دست آوردند.
در رشــته میل بازی نیز تیم فارس توسط ابوالفضل سجادیان در وزن منهای ۵۰ به یک 

برنز بسنده کرد.
مربیگری تیم فارس بر عهده محمدحسین حکمت پور و فهیم رضا معصومی بوده و هادی 

دهقان نیز سرپرست تیم است.

سرخابی
مدارک را تحویل دادند

نایب رئیس فدراسیون فوتبال، مهدی تاج اعلام کرد که تمام باشگاه ها مدارک خود برای 
بازیکنان هفته اول را تحویل داده اند. به گزارش ورزش سه، منصور قنبرزاده، نایب رئیس 
فدراسیون فوتبال در مورد پایان زمان ثبت قرارداد بازیکنان برای هفته اول گفت: عمده 
باشــگاه ها آمدند و تحویل دادند و تحت بررسی هستند؛ فکر کنم همه باشگاه ها آوردند 

و سپاهان هم اخیراً آورد.
او در مورد پرســپولیس و اســتقلال ادامه داد: آنها هم آوردند و در حال تحویل هستند؛ 
دوستان در حال بررسی هستند و باید بگویم که امروز آخرین مهلت نقل وانتقالات نیست 

و تنها آخرین مهلت ثبت قرارداد برای هفته اول است.
تاج اضافه کرد: امروز هم بازرس قضایی ســازمان بازرسی کل کشور تشریف آوردند و از 
سامانه ثبت قراردادها رونمایی شد؛ به طور مفصل این سامانه را بررسی کردند و به صورت 
تصادفــی چند قرارداد را چک کردند و به طور کلی نحوه کنترل قرارداد و آپشــن ها را 

بررسی کردند. هم کارشناس سازمان بازرسی، بررسی کرد و گزارش هم داد.

طارمی چهارشنبه از پورتو طارمی چهارشنبه از پورتو 
خداحافظی می کندخداحافظی می کند

ستاره ایرانی تیم پورتو به پیراهن تاتنهام خیلی نزدیک 
است و احتمال دارد سوپرکاپ پرتغال بازی خداحافظی 

او با پورتو باشد. 
به گزارش ورزش ســه، بعد از انتشار خبر علاقه مندی 
تاتنهام به مهدی طارمــی، امروز اخبار متفاوتی از این 
ســتاره ایرانی خط حمله تیم پورتــو و آقای گل لیگ 
پرتغال منتشــر شده اســت. رکورد، رســانه معروف 
پرتغالی در گزارشــی نوشت که بازی سوپرکاپ پرتغال 
که چهارشــنبه بین پورتو وبنفیکا برگزار می شود بازی 
خداحافظــی طارمی بــا اژدهایان خواهــد بود. رکورد 
نوشــت: »طارمی میراث وزینی را از خودش در پورتو 
به جا می گذارد« و همچنین اضافه کرد دیدار سوپرکاپ 
بــرای مهدی طارمی یک بازی ویژه خواهد بود، چراکه 
می تواند در یک مســابقه بزرگ بــا پورتو و هوادارانش 
خداحافظــی کنــد. از طرفــی جانلــوکا دی مارتزیو، 
خبرنگار سرشناس ایتالیایی ضمن تأیید جدیت تاتنهام 
برای انجام این انتقال از پیشــنهاد ۲۴ میلیون پوندی 
تیم سفیدپوش شــمال لندن برای جذب طارمی خبر 
داد در حالــی که او نیز اعلام کــرده که پورتو کماکان 
انتظار همان مبلغ ۳۰ میلیون یور را از این تیم داشته 
است. پدرو ســپولودا، روزنامه نگار پرتغالی نیز با بیان 
اینکه تاتنهام می خواهد به هر نحوی شــده این مهاجم 

۳۱ ساله ایرانی را به خدمت بگیرد، بار دیگر برخواست 
پورتو بــرای مبلغ ۳۰ میلیون یورو جهت آزادســازی 
طارمی صحبت کرد. رسانه معروف اوجوگو پرتغال نیز 
با بیان اینکه تاتنهام به دنبال جذب مهاجم ایرانی است 
از محتمل بودن این انتقال خبر داده اســت. طارمی تا 
خرداد ســال آینده با پورتو قرارداد دارد و از همین رو 
مسئولان باشگاه تمایلشان تمدید قرارداد با این ستاره 
ایرانی اســت. آنهــا می دانند برای جــذب بازیکنی با 
کیفیت طارمی کار دشواری در رقابت با تیم های مطرح 
دارند، ضمن اینکه باید پولی به مراتب بیشتر از چیزی 
کــه به مهاجم ملی پوش ایرانی می دهند، بپردازند. آنها 
البته می دانند که طارمی دوست دارد به لیگ و تیمی 
جذاب تر برود و از همین رو تلاششــان را می کنند در 
صورت جدایی بتوانند ســود مالــی قابل توجهی را به 
دست بیاورند. با این حال تاتنهام که هری کین ستاره 
خــط حمله اش را در آســتانه انتقال بــه بایرن مونیخ 
می بیند اکنون در خط حمله تنها ریچارلیسون برزیلی 
را دارد و از ایــن رو می خواهــد یــک مهاجم باکیفیت 
چون مهدی طارمی را در تابســتان به خدمت بگیرد. 
طارمی پیش از این با پیشــنهادهایی از سوی میلان و 
اینترمیلان از ایتالیا هم مواجه بود، اما مســائلی چون 

مبلغ بالای مدنظر پورتو مانع از این انتقال شد.

فقط یک ورزشگاه میزبان زنان خواهد بود!فقط یک ورزشگاه میزبان زنان خواهد بود!

خطر بزرگ بیخ گوش فوتبال ایرانخطر بزرگ بیخ گوش فوتبال ایران
در حالــی که شــنیده می شــد 
سه ورزشــگاه در هفته اول لیگ 
برتر می تواننــد میزبان هواداران 
زن باشند، ســهیل مهدی اعلام 
کرد تنها ســیرجان این امکان را 
خواهد داشت. به گزارش فوتبال 
۳۶۰، پس از کــش  و قوس های 
فــراوان قرار اســت هفتــه اول 
بیست وســومین دوره رقابت های 
لیگ برتــر فوتبال ایــران از روز 
مردادماه(  چهارشــنبه)هجدهم 
آغاز شود؛ اتفاقی که پیش از این 
بنا بود هفته گذشــته رخ بدهد 
امــا به بهانه گرمای هوا، شــاهد 
لغو مســابقات بودیم. همان طور 

کــه اطلاع داریــد فیفا با ارســال نامــه ای به صورت 
جدی از فدراســیون فوتبال خواسته تا دیدارهای این 
فصل با حضور تماشــاگران زن و مرد به انجام برسد و 
مخالفت هایی که در مســیر محقق کردن این خواسته 
فدراســیون جهانی فوتبال وجود داشت، فدراسیون و 
ســازمان لیگ را بر آن داشــت تا با خریدن زمان و به 
تأخیر انداختن شــروع بازی ها، شرایط را برای حضور 

زنان در ورزشگاه آماده کنند.
*سه ورزشگاهی كه تبدیل به یكی شد!

هفته قبل شنیده شد که ورزشگاه های یادگار امام)ره( 
تبریز، نقش جهان اصفهان، شهدای فولاد اهواز، آزادی 
تهران و شــهید سلیمانی ســیرجان مجوز میزبانی از 
زنــان را دریافت  کرده اند که با توجــه به برنامه هفته 

نخست، سه بازی گل گهر سیرجان - فولاد خوزستان، 
پرسپولیس تهران - آلومینیوم اراک و سپاهان اصفهان 
- تراکتور تبریز می توانست با حضور هواداران زن و مرد 
برگزار شود، اما رفته رفته ماجرا دگرگون شد و حالا که 
چهار روز تا شــروع فصل جدیــد باقی مانده، تنها یک 

ورزشگاه توانسته تأییدیه های لازم را بگیرد.
ســهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ، 
دربــاره حضور زنان در ورزشــگاه گفــت: »باتوجه به 
تعطیلی که از سوی دولت اعلام شد و البته آماده نبودن 
زیرســاخت ها برای ورود زنان به ورزشــگاه ها، تصمیم 
گرفتیــم لیگ را با تأخیر آغاز کنیم تا شــرایط حضور 
زنان در ورزشگاه ها محقق شــود. در حال آماده سازی 
یک شــهر هستیم و ان شاءالله شرایط را فراهم کنند تا 
در بازی گل گهر و فولاد در هفته اول)چهارشــنبه ۱9 
مرداد( شــاهد حضور زنان در ورزشگاه شهر سیرجان 

باشــیم. بعد از آن بــه تدریج به 
ســمتی خواهیم رفــت که زنان 
تمام مسابقات در ورزشگاه ها  در 

حضور داشته باشند«.
و  فیفا  واكنــش  انتظار  *در 
یا راه فرار فدراسیون  راهكار 

فوتبال!
همان طــور که مشــاهده کردید 
فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ 
با وجود فشار فیفا، موفق به عملی 
کردن همان ادعــای حدود یک 
هفته قبل خود هم نشدند و از سه 
ورزشگاهی که اسم برده شد که 
در هفته نخست از زنان و مردان 
میزبانی  کنار هــم می توانند  در 
کنند، به یک اســتادیوم رسیدند و بعید نیست که این 

امکان در لحظات آخر از سیرجان هم سلب شود. 
باید دید واکنش فیفا به ســرپیچی فوتبــال ایران در 
قبال این خواســته چه خواهد بود و در ســوی مقابل 
فدراسیون نشــینان چــه راهــکار یا راه فــراری برای 
حل وفصل کردن این ماجرای پیچیده خواهند داشت. 
آنها به خوبی مطلعند که دیگر امکان به تأخیر انداختن 
مســابقات را ندارنــد؛ حتی اگر بازهــم بهانه ای مانند 
گرمای هوا در میان باشــد، فشــرده بودن بیش از حد 
دیدارهای باشگاهی و ملی به هیچ وجه جایی برای عقب 
انداختن دوباره مسابقات باقی نخواهد گذاشت. به نظر 
می رسد خطر بزرگی فوتبال ایران را تهدید می کند؛ اگر 

طی این چند روز اتفاق جدیدی رخ ندهد.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
هفته گذشته بود که دختر مرودشتی 
در آسیا تاریخ ساز شد؛ فاطمه کشاورز 
در مســابقات قهرمانی جوانان آســیا 
در رشــته وزنه برداری، نخستین مدال 

تاریخ بانوان کشور را به دست آورد.
او با مهار وزنه ۱۱۱ کیلوگرم و رسیدن 
به حد نصاب مجمــوع ۱9۷ کیلوگرم 
ضمن کســب مدال طــلای دوضرب، 
قهرمان دســته ۶۴ کیلوگــرم جوانان 
آسیا شد؛ کشــاورز در یک ضرب نقره 

گرفته بود.
تاریــخ  قهرمانــی  نخســتین  ایــن 
ایران در مسابقات جوانان  وزنه برداری 

آسیاست.
 فاطمــه کشــاورز در گفت وگــو بــا 
این رقابت ها گفت:  شیرازنوین، درباره 
مسابقات، آسیایی بود و در سطح خیلی 
بالایی برگزار شد. خدا را شکر بچه های 
تیــم هم خیلــی خــوب کار کردند و 
خودم هم امیدوارم در مسابقات پیش 
رو عملکــرد بهتری داشــته باشــم و 

رکوردهای بهتری کسب کنم.

او درباره دشــواری های احتمالی 
این رشــته ورزشــی به خصوص 
بــرای دختــران گبیــان کــرد: 
طبیعتاً هر ورزشی سخت است و 
دشواری ها و مسائل خاص خودش 
را دارد، اما می توان این سختی  ا را 
تحمل و مدیریت کرد. من هم با 
پشت سر گذاشتن این سختی ها 
توانسته ام به موفقیت هایی دست 
پیدا کنــم و از این به بعد هم در 
همین مسیر گام برخواهم داشت.

کشــاورز درباره چگونگــی ورودش به 
ورزش گفت: رشــته اول من تکواندو 
بود و در این رشته کار می کردم؛ هشت 
ســال تکواندو کار کردم و ســپس با 
تشویق و حمایت پدرم به وزنه برداری 
آمدم؛ پــدرم و خودم از فضای مجازی 
وزنه برداری را دنبال می کردیم و همین 
باعث علاقه مندی ام به وزنه برداری شد 

و قدم به این رشته سخت گذاشتم.
وی دربــاره چگونگــی آماده ســازی 
خود برای مســابقات آتی اظهار کرد:  
اردوهــای تیم ملی به صــورت مداوم 

در حال برگــزاری اســت و امیدوارم 
من هم در این اردوها حضور داشــته 
باشــم؛ با برنامه های خوب فدراسیون 
و کادر فنی، تمرینات خوب را پشــت 
سر بگذارم و با افزایش رکوردها، بتوانم 
در مســابقات مهمی که پیش رویمان 
است، حضور پیدا کرده و سهمیه بانوان 

را کسب کنم.
قهرمان وزنه برداری آسیا در پایان گفت: 
از تمامی مســئولان فدراسیون، کادر 
فنی و مربیان تشکر می کنم و همچنین 
قدردان خانواده ام هســتم که همیشه 

پشت من بودن و حمایتم کردند.

گفتنــی اســت، این بانوی ورزشــکار 
مرودشــتی، ۱۸ اردبیهشــت ماه سال 
جــاری در پیکارهــای وزنه بــرداری 
قهرمانی آسیا که در شهر جینجو کره 
جنوبی برگزار شــد برای نخستین بار 
۲ نشان برنز آســیا را برگردن آویخت 
و نشــان داد ایــن شهرســتان قطب 

وزنه برداری فارس است. 
کشــاورز در آن پیکارها که در دسته 
۶۴ کیلوگرم بــه روی تخته رفته بود 
در حرکــت ۲ضرب و در مجموع ۱9۴ 
کیلوگرم را بالای سر برد و به ۲ مدال 

برنز دست یافت. 

راهیابی اسکیت بازراهیابی اسکیت باز
شیرازی به مسابقاتشیرازی به مسابقات

جهانی ایتالیاجهانی ایتالیا  
مســابقات انتخابــی تیــم ملی 
اسکیت سرعت ایران جهت اعزام 
به مسابقات جهانی ایتالیا برگزار 
و محمد ســروش مهر از استان 
فارس با کســب مــدال طلا در 
ماده های ۱۰۰ متــر، onelap و 
رکوردشــکنی در ماده ۲۰۰ متر 

به عنوان نفر اول انتخاب شد.
به گزارش روابط عمومی و پایگاه 
خبری اداره کل ورزش و جوانان 
فارس، مسابقات انتخابی تیم ملی 

اسکیت سرعت ایران جهت اعزام به مسابقات جهانی ایتالیا در پیست فدراسیون اسکیت 
برگزار شد.

محمد سروش مهر از استان فارس با کسب مدال طلا در ماده های ۱۰۰ متر، onelap و 
رکوردشکنی در ماده ۲۰۰ متر به عنوان نفر اول انتخاب شد.

دو نایب قهرمانی در تنیس روی میز

موفقیت نونهالان فارس
در مسابقات قهرمانی کشور

کیانا نوروزی و محمد مهدی سبزواری بر سکوی نایب قهرمانی رقابت های تنیس روی میز 
نونهالان دختر و پسر کشور ایستادند. به گزارش روابط عمومی و پایگاه خبری اداره کل 
ورزش و جوانان فارس، مسابقات تنیس روی میز قهرمانی کشور در دو بخش دختران و 
پســران به میزبانی زنجان و رشت برگزار شد. در رقابت های نونهالان دختر کشور، کیانا 
نوروزی، نماینده شایسته استان با ارائه بازی های زیبا و درخشان توانست به دیدار نهایی 
راه یابد و در دیدار پایانی مسابقات علی رغم پیروزی در دست اول، در یک رقابت نزدیک 
نتیجه را به حریف خود از همدان واگذار کرد و مدال نقره این مسابقات را از آن خود کرد. 
شایســته باقری فرد، سمانه پاسیار و کوثر نوروزی به عنوان مربی و خانم ذهبی به عنوان 
سرپرســت هدایت نمایندگان فارس در این مسابقات را عهده دار بودند. در بخش پسران 
نیز محمد مهدی سبزواری از گراش، دارنده مدال برنز انفرادی مسابقات نونهالان کشور 
در سال ۱۴۰۱ که با ارائه بازی های بسیار خوب توانست به دیدار نهایی راه یابد،  در این 
مرحله بازی را به یاسین شعاری از مازندران واگذار کرد و به نشان نقره دست پیدا کرد.
حمید جعفری و مرتضی ارجمندی، مربیان با جربه اســتان هدایت نمایندگان فارس در 

این مسابقات را عهده دار بودند.

انتصاب در انجمن رزمی 
دانشگاه پیام نور

به گزارش شــیرازنوین، طی حکمی از ســوی محسن 
کریمی، رئیس انجمن رزمی دانشــگاه پیام نور، محمد 
هادی حیدری طهرانی به عنوان مسئول کمیته انضباطی 
ایــن انجمن منصــوب گردید. به گــزارش خبرنگار ما 
حیدری سال ها در عرصه های قهرمانی و مربیگری رشته 
وزنه برداری فعالیت می کرد و ســال گذشته هم مدتی 

به عنوان سرپرست این هیئت مشغول به فعالیت بود.

دختر تاریخ ساز مرودشتی:دختر تاریخ ساز مرودشتی:

با مدیریت سختی هابا مدیریت سختی ها
به مدال آسیا رسیدمبه مدال آسیا رسیدم

فضای مجازی باعث علاقه ام به وزنه برداری شد!فضای مجازی باعث علاقه ام به وزنه برداری شد!


